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Årsberetning 2003

Årsberetning 2003

Året 2003 er nu ved at rinde ud, og Ældre- og Handicaprådet i Skibby Kommune kan 
se tilbage på et godt og positivt arbejdsår, hvor mange emner har været til 
behandling / drøftelse på Rådets møder i det forgangne år.

Fra dagsordenerne kan følgende områder nævnes :

• det frie leverandørvalg til praktisk hjemmehjælp og levering af mad for ældre -
med deltagelse af rådsmedlem i arbejdsgruppen.

• deltagelse i kulturugearrangement med foredrag m.v. af "Radiodoktoren"
Carsten Vagn - Hansen.

• udtalelser vedrørende
a) såvel den fremtidige busdrift
b) lokalplanforslaget for Bymidten / Krosvinget
c) de foretagne tilsyn på plejehjemmet

• renoveringen af Nordhøj / byggeri af nye plejeboliger,
udtalelse m.m.

• folderudgivelse vedrørende aktiviteter for ældre i Skibby Kommune.

• deltagelse i Amtsældrerådsarbejdet.

• deltagelse i møder med såvel forvaltning som det politiske udvalg for 
ældreområdet.

• planlæggelse og gennemførelse af 2 møder med øvrige ældreorganisationer i 
Skibby Kommune og med deltagelse af såvel borgmester som udvalgsformand.

• etablering af hjemmeside for ældre- og handicapområdet, herunder 
informationsmateriale til medierne.

• gennemførelse af valg til det nye Ældre- og Handicapråd pr. 1. januar 2004.

• udarbejdelse af forslag til en handicappolitik for Skibby Kommune med en 
politisk vedtagelse i december måned 2003.

Derudover har der været afholdt gode og oplysende møder med ældrechef og 
demenskoordinator.

Fra Ældre- og Handicaprådet's liste over budgetønsker for ældreområdet kan 
konstateres, at der kommer "elevatorlift" til Fritidscentret på Nyvej i 2004.

Det er ikke lykkedes at få ændret den vedtagne nye snerydningspolitik for bl.a. ældre 
medborgere. Ligeledes er det konstateret, at havemandsordningen ophører fra 2004, 
hvilket også er meget beklageligt.
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Anvendelse af ekstra midler til ældreområdet på 1.1 milion kroner har ikke fundet 
tilslutning prioriteringsmæssigt hos Ældre- og Handicaprådet

Det afgående Ældre- og Handicapråd vil gerne med denne årsberetning sige tak for 
en god, konstruktiv og udviklende periode og med ønsket om en glædelig jul samt et 
godt og lykkebringende nytår til alle i Skibby Kommune

Ældre- og Handicaprådet, 
december 2003.


